

Smarte Software-Innovationen *Smart software innovations*

Carestream zeigt Vernetzung der Dentalwelt. *Carestream shows how to connect the dental world.*

■ Unter dem Motto „Connect to an open, smarter world“, präsentierte Carestream Dental ein stimmiges Konzept zur Implementierung eines intelligenten, digitalen Workflows beim Presstetalk auf der IDS am Dienstagabend.

„Ob für eine einzige Praxis, ein Praxisnetzwerk oder Dental Support Organisations, Carestream Dental bietet individuelle Lösungen, die auf verschiedenste Anforderungen zugeschnitten werden können“, schilderte Roland Schmidt, Regional Sales and Service Director Central, East und North Cluster, beim IDS-Presstetalk.

Mit der neuen Funktion IO Scanner Link der CS Imaging 8-Software von Carestream können Behandelnde ihre Bildgebungsgeräte mit führenden Intraoralscannern anderer Hersteller

wie Medit nutzen. Um seinen Kunden noch mehr Flexibilität zu bieten, wird Carestream seine Software über die nächsten Monate für noch viele weitere öffnen.

Beim Presstetalk stellte das Unternehmen auch die Neo Edition seines CS 7200 vor, das mithilfe seiner Scan & Go-Technologie alltägliche Aufgaben erleichtert und eine herausragende Bildqualität liefert. Durch ein neues Update ist das CS 7200 zusätzlich in der Lage, Bilder von unterschiedlichen Standorten in einem Gerät zu verarbeiten.

Um eine optimale Bildqualität zu gewährleisten, sind alle Carestream Dental-Produkte mit den smartesten Softwarelösungen ausgestattet, die es auf dem Markt gibt. Ein Beispiel ist AI Insights, das zahnmedizinischem Fach-

personal auf Basis künstlicher Intelligenz ein leistungsfähiges Tool liefert, mit dem sich unvollständige Röntgenbild-Ergebnisse zuverlässiger und genauer interpretieren lassen.

„Die Welt vernetzen und dabei dennoch den individuellen Workflow der einzelnen Praxis berücksichtigen: Darum geht es uns bei Carestream Dental. Und genau das zeigen wir auf der IDS 2023“, fasste Robert Leonhardt, Verantwortlicher für Sales und Marketing bei Carestream Dental, den Presstetalk zusammen. ◀

■ *Under the motto “Connect to an open, smarter world”, Carestream Dental presented a coherent approach to implementing an intelligent, digital workflow at the media event at IDS on Tuesday evening.*



• Robert Leonhardt, Verantwortlicher für Sales und Marketing bei Carestream Dental, sprach über die Ziele des Unternehmens.

• Robert Leonhardt, who is responsible for sales and marketing at Carestream Dental, spoke about the company's goals.

“Whether for a single practice, a practice network or for dental support organisations, Carestream Dental offers customised solutions that can be tailored to a wide range of requirements,” said Roland Schmidt, regional sales and service director Central, East and North Cluster, at the IDS media event.

With the new IO Scanner Link feature for Carestream's CS Imaging 8 software, practitioners can use their imaging equipment with leading intra-oral scanners from other manufacturers such as Medit. To offer its customers even more flexibility, Carestream will open its software to many more over the coming months.

The company also presented the Neo Edition of its CS 7200 at the media event, which—with the aid of its Scan & Go technology—facilitates everyday tasks and delivers outstanding

image quality. Via a new update, the CS 7200 is also able to process images from different locations in the one device.

To ensure optimal image quality, all Carestream Dental products are equipped with the smartest software solutions available on the market. One example is AI Insights, which provides dental professionals with a powerful artificial intelligence-based tool to more reliably and accurately interpret incomplete X-ray image results.

“Connecting the world while still respecting the individual workflow of each practice: that's what we're all about at Carestream Dental. And that's exactly what we'll be showing at the IDS 2023,” said Robert Leonhardt, who is responsible for sales and marketing at Carestream Dental, summing up the media event. ◀



• Der Stand von Carestream (L040/M041) befindet sich in Halle 10.2. • The Carestream booth (#L040/M041) can be found in Hall 10.2.

TePe bringt zwei neue Zahnpasta-Produktreihen auf den Markt

TePe launches new toothpaste range

TePe Daily und TePe Pure für jedes Mundbedürfnis. *TePe Daily and TePe Pure for every oral care need.*

■ Schonende Fluorid-Zahnpasta für die ganze Familie, geeignet für empfindliches Zahnfleisch und trockene Mundschleimhaut: Vorhang auf für TePe Daily und TePe Pure, zwei Lösungen für unterschiedliche Bedürfnisse bei der Mundpflege und die perfekte Ergänzung für die anderen Produkte von TePe.

„Diese Zahnpasta ist eine natürliche Ergänzung für unsere Palette, und die Branche wartet schon lange darauf. Dank der Vielfalt der Varianten können Zahnärzte genau das empfehlen, was die Patienten brauchen und

bevorzugen. Die Produkte eignen sich für empfindliche oder trockene Mundschleimhaut und für verschiedene Altersstufen, und sie kommen ohne überflüssige Zusätze aus“, erklärt Dr. Anna Nilvéus Olofsson, Spezialistin für Kinderzahnheilkunde und Manager of Odontology and Scientific Affairs bei TePe.

Das Sortiment wurde in Zusammenarbeit mit Experten aus dem Bereich der Zahnmedizin entwickelt und in Schweden hergestellt. TePe verwendet recyclingfähige Materialien und erneuerbare Energie. Das Unternehmen ist bestrebt, seinen CO₂-Fußabdruck immer weiter zu verkleinern und zu

ihren sorgfältig ausgewählten Inhaltsstoffen für die ganze Familie und für Patienten mit empfindlicher oder trockener Mundschleimhaut geeignet. Die Zusammenstellung ist vegan und wurde in Schweden entwickelt. Die Verpackung ist recyclingfähig.

Das Sortiment wurde in Zusammenarbeit mit Experten aus dem Bereich der Zahnmedizin entwickelt und in Schweden hergestellt. TePe verwendet recyclingfähige Materialien und erneuerbare Energie. Das Unternehmen ist bestrebt, seinen CO₂-Fußabdruck immer weiter zu verkleinern und zu

einer gesünderen und nachhaltigeren Zukunft beizutragen.

Die Reihe TePe Daily ist die richtige Wahl für die tägliche Zahnpflege der ganzen Familie. Sie umfasst TePe Daily für Erwachsene, TePe Daily Kids und TePe Daily Baby. Alle Produkte sind schwach schäumend und enthalten kein SLS.

TePe Pure ist die beste Wahl bei empfindlicher und trockener Mundschleimhaut. Es gibt sie in den beiden Varianten TePe Pure Unflavoured und TePe Pure Peppermint; beide sind frei von SLS, Schaumbildnern, Farb- und Konservierungsstoffen. ◀

■ *A gentle fluoride toothpaste for every member of the family, for sensitive oral mucosa or for dry mouth. Meet TePe Daily and TePe Pure, the toothpaste options for different oral care needs and the perfect complement to TePe's range of oral care solutions.*

“Toothpaste is a natural complement to our existing range and a long-standing request from the dental community. The different varieties enable dental professionals to tailor their recommendations according to the patient's needs and preferences, such as sensitive oral mucosa and dry mouth, but also provide options for all ages without any unnecessary additives,” said Dr Anna

Nilvéus Olofsson, a specialist in paediatric dentistry and manager of odontology and scientific affairs at TePe.

TePe's preventive oral care portfolio includes a wide range of toothbrushes, special brushes and interdental cleaning devices. The new gentle toothpaste range offers options for the whole family as well as those with sensitive oral mucosa and dry mouth, thanks to its specially developed vegan formula with carefully selected ingredients. The vegan formula was developed in Sweden, and the toothpaste range—with recyclable packaging—was developed in collaboration with dental experts and manufactured in Sweden. Using renewable materials and energy, TePe aims to continuously lower its carbon footprint and contribute to a healthier and more sustainable future.

The TePe Daily series is an everyday choice for every member of the family. It includes TePe Daily for adults, TePe Daily Kids and TePe Daily Baby. All the toothpastes are low-foaming and are free of sodium lauryl sulphate (SLS).

TePe Pure is the ideal choice for sensitive oral mucosa and dry mouth. It comes in two versions, TePe Pure Unflavoured and TePe Pure Mild Peppermint. Neither contains SLS or other foaming agents, colouring agents or preservatives. ◀



• 1 Helen Richenzhagen (links/left), Global Sales Director TePe, Anne-Kristin Ottosson, Portfolio Director TePe.

• 2 Besucherinnen und Besucher der IDS in Halle 5.2 können mehr über TePe-Produkte erfahren. • IDS visitors can learn more about TePe's products in Hall 5.2.



PATIENTEN LIEBEN GBT!

DIE «GUIDED BIOFILM THERAPY» **GBT** IST EIN EVIDENZBASIERTES, INDIKATIONSORIENTIERTES, SYSTEMATISCHES UND MODULARES PROTOKOLL FÜR PRÄVENTION, PROPHYLAXE UND THERAPIE.



- ▶ NUR DAS ALLERBESTE FÜR MEINE PATIENTEN
- ▶ NUR DIE SCHWEIZER ORIGINALE

EMS 
MAKE ME SMILE.

**Power
Never Seen
Before**

NSK Create it 

**New
Ti-Max Z
Air Turbine**

Experience the never before felt power of the industry's best-in-class
44W handpiece as it delivers unprecedented cutting strength.



Transform
your dental practice.

www.nsk-dental.com

HALL 11.1 STAND A-010

Looking for a unique and exciting scan experience

GC offers the world first AI based patented gesture controlled dental Lab scanner! The **Aadva Lab scanner 3** offers a completely new user experience not only exciting but also efficient thanks to its **patented projection technology**.



Patented projection technology

- Exciting and unique user experience
- Scan instructions projected on the objects



AI based Z-axis positioning

The system plate positions itself automatically based on the element to be scanned without handling.



Safety Speed and quality

- Blue light safety Optical Radiation class 0
- 4μ accuracy according to ISO12836
- 12 s full arch scan

Source: Prall C, Friemel J. Dental 3D Scanner - A risk factor? J Osseointegr 2021;13(4):S289-S292.

